

GLOBAL ONLINE CAREER FAIR (NOVEMBER 2025 EDITION)

10-20 November

Live Chat Sessions:

19 November 2:00pm - 6:00pm (GMT+8)

20 November 10:00am - 4:00pm (GMT+8)

To connect global top talent with Hong Kong's immense opportunities, Hong Kong Talent Engage will collaborate with leading local enterprises to host the final edition of the Global Online Career Fair from 10-20 November 2025. The event will feature:

為進一步連接全球優秀人才與香港的多元機遇，香港人才服務辦公室將聯同多家本地領先企業，於2025年11月10日至20日舉辦本年度最後一屆的「全球線上職業博覽會」，內容包括：



Discover the latest career opportunities within industries of the Eight Centres, including finance, innovation & technology, cultural, trading, shipping, aviation, legal & dispute and intellectual property trading

探索八大中心內各個行業的最新工作機會，包括金融、創新科技、文化藝術、貿易、航運、航空、法律及爭議解決及知識產權貿易



Direct engagement between top talent from around the world, employers, and HR representatives

來自世界各地的優秀海外人才、僱主與人力資源代表之間的直接互動



Participate in the one-to-one live chat sessions (text / audio / video) with company representatives

透過線上一對一實時對話（文字、語音、視頻），與企業代表深入交流

LEARN MORE 了解更多

STEPS TO REGISTER

參加步驟

Step 1 步驟 1

Register and upload your CV
立即登記並上載你的履歷

Step 2 步驟 2

Browse job openings from leading companies starting from 10 November. Talent can pre-book one-to-one live chat time slot with your preferred companies

於11月10日起探索各大企業的招聘資訊，瀏覽職位空缺及預約與心儀企業於指定時段進行一對一線上對話

Step 3 步驟 3

Visit the virtual booths when the Global Online Career Fair is live on 10-20 November to attend pre-booked live chat time slot. If you haven't pre-booked any time slots, you may still queue online during the event

於11月10日起登入職業博覽會平台瀏覽參展企業之虛擬攤位，並準時出席已預約之線上對話時段。如未有提前預約，你亦可在線上對話開放時段內即場輪候

One-to-one live chat - Opening sessions:
「實時線上對話」- 開放時段：

19 November, 2025
2:00 PM - 6:00 PM (GMT+8)

20 November, 2025
10:00 AM - 4:00 PM (GMT+8)

2025年11月19日
下午2時至下午6時（香港時間）

2025年11月20日
上午10時至下午4時（香港時間）

REGISTER NOW 立即登記

Join our social communities, connect for the latest market insights and event updates first-hand.

關注我們的社交平台，隨時掌握最新市場動態和活動消息。

